

聖地牙哥北郡中文學校
二零二六年二月七日

老師：
班級：

第十九週 學校聯絡事項

1. 誠摯邀請各位家長們加入北郡行政團隊(教務組/學藝組/資訊組)！歡迎熱心校務的家長們與張嘉珮副校長 chiapei.chang@sdcca-nccs.org 聯絡，讓我們一起為北郡注入新動能，陪伴孩子一起成長！
2. 慶祝新年園遊會 (2/17 農曆新年)。學分班上課 1:00-3:00 PM @BMMS。
3. 上學期成績單電子檔已發佈於 Gradelink, 開放家長們自行下載 ([Gradelink](#) → Grades → Report Card)
4. 「長期學習中文獎學金」和「畢業生獎學金」即日起至 2/14/2026 接受申請。請見[長期學習中文獎學金申請表](#)和[畢業生獎學金申請表](#)。
5. 2025-26第二學期社團開始招生了，請踴躍報名。報名連結：[小朋友扯鈴社](#)、[成人太極課](#)。
6. 本週六社團無課。

家長會 PTA 事項：

- 志工機會 → 請透過我們的 [SignUpGenius link](#) 瀏覽目前的志工機會。本學期將持續新增更多志工需求，請記得定期查看，以掌握最新的參與方式！

近期學校活動：(參考學校[全年行事曆](#))

- 2/14 總統節放假
- 2/21 家長代表會議 (頒發園遊會獎項)

華語文學習中心(TCML)事項：

- 聯絡電郵:<SDTCML@sdcca-nccs.org>
- 臉書不定期更新，歡迎追蹤分享！  [NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning](#)

社區活動：

- [2026年全美中文年僑務委員會海外青年語文研習班](#)。詳情請見網頁。
- 聖地牙哥台美基金會應屆高中(12年級)畢業生獎學金申請資訊，請按[這裡](#)。
-  2026年海外青年英語服務營：英語教學 × 文化交流 × 服務學習 = 一趟改變視野的台灣旅程。
 - 報名及詳情請按[這裡](#)。i 僑卡申請請按[這裡](#)。
- 中國館中文作文比賽開始報名，詳情見[報名表](#)。【下載作文格子紙：[初級組](#)、[中級組](#)、[高級組](#)】
- i-SPARK 提供專為準備報考 San Diego District Honor Orchestra 的中學生及高中生所設計的工作坊，詳情見[海報](#)和[報名表](#)。

聯絡我們：

 電子信箱(校務): info@sdcca-nccs.org 家長會: pta@sdcca-nccs.org

 臉書: [San Diego North County Chinese School](#)

 各項內容詳情請見[學校網站](#)或[Gradelink School News](#)

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____

Week 19: Weekly Bulletin

1. NCCS sincerely invites parents to join the **Administrative Team** (Academics, Contests, and Database). For more information, please contact the vice principal Chiapei Chang (chiapei.chang@sdcca-nccs.org). Let's work together to build a better NCCS and grow alongside our children!
2. Chinese New Year Carnival (Chinese New Year Day 2/17/26). **Credit class in session 1PM-3PM at BMMS**
3. 1st semester report cards have been published on Gradelink for parents to download. ([Gradelink](#) → Grades → Report Card)
4. The "Long-Term Chinese Learning Scholarship" and "High School Graduate Scholarship" applications have started. The application deadline is 2/14/2025. Please see [Long-Term Chinese Learning Scholarship Application Form](#) and [Graduation Scholarship Application Rules](#).
5. **Clubs are now open for enrollment for the 2025–26 second semester. Please sign up actively!**
Sign up link: [Chinese Yoyo](#)、[Adult Tai Chi](#)
6. **No club** this Saturday.

PTA Announcement

- Volunteer Opportunities → Explore current volunteering opportunities through our [SignUpGenius link](#). New opportunities will be added throughout the semester, so be sure to check regularly for the most up-to-date ways to get involved!

Upcoming Events (check [School Calendar](#))

- 2/14 **President's Day. No school.**
- 2/21 Room parents meeting (CNY Carnival awards)

TCML (Taiwan Center for Mandarin Learning) Events:

- Please contact: <SDTCML@sdcca-nccs.org>
- Follow us on Facebook for updates!  [NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning](#)

Community Events:

- [2026 OCAC Language Study Program for Compatriot Youth](#). In-Person Program and Online Program available. Visit the website above for details.
- **TAFSD High School Scholarship Application information** — please click [here](#).
- **2026 OCAC Youth English Teaching Volunteer Service Program**: English Teaching × Cultural Exchange × Service Learning — a journey in Taiwan that will broaden your horizons.
 - [Registration and details](#). i-Compatriot Card (i僑卡) application [here](#).
- **House of China** Youth Essay Contest. Click here for [info and registration](#). Essay writing papers can be downloaded here: [Beginner group](#), [Intermediate group](#), [Advanced group](#).
- **i-Spark Enrichment** is excited to offer an **VAPA Honor Orchestra Prep Workshop** for middle and high school students. Please click here for [more information](#) and [registration](#).

Contact Us:

- Email (NCCS): info@sdcca-nccs.org PTA: pta@sdcca-nccs.org
- Facebook: [San Diego North County Chinese School](#)

- Updated News on [School Website](#) or [Gradelink School News](#)

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____